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Interpelacja 
 

dotyczy: ilościi  mmiieejjsscc  ppaarrkkiinnggoowwyycchh 
 

  Na rogu ulic Krańcowa – Warszawska kończona jest inwestycja firmy SGI – bloki mieszkalne. 
Proszę o podanie ilości mieszkań i ilości miejsc parkingowych jakie powstały na terenie tej 
inwestycji. Mieszkańcy okolicznych przepełnionych samochodami ulic niepokoją się, że 
właściciele nowych mieszkań będą parkować  pod ich posesjami. Czy mają powody do niepokoju? 


